
JEGYZŐKÖNYV 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

2024. május 14. napján 13.00 órakor 

a Városháza Konferencia termében megtartott 

5. rendes nyílt üléséről. 



Tartalomjegyzék 

Tárgy Oldal 
30/2024.(V.14. )Szoc. Napirend 4 
31 /2024.(V. 14. )Szoc. Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási 

rendelete (5) 
4 

32/2024.(V.14.)Szoc. A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével 
kapcsolatos tájékoztatás 

5 

33/2024.(V.14.)Szoc. Beszámoló a Hajléktalan Segítő Központ 
2023. évi munkájáról 

5 

34/2024.(V. 14.)Szoc. Uj Esély Központ beszámolója a 2023. évi 
működéséről 

6 

35/2024.(V. 14.)Szoc. Tájékoztató a szociális intézmények 
informatikai kiadásaival kapcsolatosan 

8 

36/2024.(V.14.)Szoc. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon SZMSZ, 
valamint szakmai Program módosítása 

9 

37/2024.(V.14.)Szoc. A Szentes Város Gondozási Központja 
SZMSZ, valamint Szakmai Programok 
módosítása 

9 

38/2024.(V. 14.)Szoc. A Szentes Város Gondozási Központja 
kérelme 

10 

39/2024.(V. 14.)Szoc. A Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje 
kérelme 

11 

40/2024.(V. 14. )Szoc. A Dr.Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelme 11 
41 /2024.(V. 14. )Szoc. Intézményi beszámolók 14 

A H 



Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2024. május 14. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 5. rendes nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 

• Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 
valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 7 fő jelen 
van, a bizottság határozatképes. Az ülést megnyitotta. 

Javaslatot tett a napirendre, a kiküldött meghívó szerinti napirendhez javasolta 
felvenni a testületi anyagok közül a „Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos 
tájékoztatás" című előterjesztést, valamint a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 
kérelmét. Javasolta, hogy a jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea 
bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási rendelete (5) 
2. A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos tájékoztatás (20) 
3. Beszámoló a Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról 
4. Új Esély Központ beszámolója a 2023. évi működéséről 
5. Tájékoztató a szociális intézmények informatikai kiadásaival kapcsolatosan 
6. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon SZMSZ, valamint Szakmai Program 

módosítása 
7. A Szentes Város Gondozási Központja SZMSZ, valamint Szakmai Programok 

módosítása 
8. A Szentes Város Gondozási Központja kérelme 
9. A Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 
10. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelme 
11. Intézményi beszámolók 
12.Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. Megállapította, 
hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a jegyzőkönyvet 
aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 7 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

Agócs Lászlóné 
Hornyik László Károly 
Füsti-Molnár István 
Krausz Jánosné 
Bódi Szilvia 
Dr. Chomiak Waldemar 
Dr. Szabó Andrea 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 



30/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 

1. Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási rendelete (5) 
2. A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos tájékoztatás (20) 
3. Beszámoló a Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról 
4. Új Esély Központ beszámolója a 2023. évi működéséről 
5. Tájékoztató a szociális intézmények informatikai kiadásaival kapcsolatosan 
6. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon SZMSZ, valamint Szakmai Program 

módosítása 
7. A Szentes Város Gondozási Központja SZMSZ, valamint Szakmai Programok 

módosítása 
8. A Szentes Város Gondozási Központja kérelme 
9. A Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 
10. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelme 
11. Intézményi beszámolók 
12.Egyebek 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási rendelete (5) 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottság tagjait, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

31/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási rendelete (5) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az „Az Önkormányzat 2023. évi zárszámadási rendelete" című előterjesztést és 
egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

2. A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos tájékoztatás(20) 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy az előző ülésen interpellációt nyújtott be a Kórházzal kapcsolatosan. 
Antal Balázs Tibor képviselő úr javaslatot fogalmazott meg, hogy a máméi t^tnipti 

H A T Á R O Z A T 



ülésre készüljön előterjesztés a Kórház jövőképére vonatkozóan. Több interpellációt 
nyújtottak be, de sajnos válasz nem érkezett. Meghívták a Kórház vezetőjét is 
egyeztetésre. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Megkérdezte, hogy válasz jött-e? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Elmondta, hogy sem az interpellációkra, sem a meghívásra semmiféle válasz, jelzés 
nem érkezett. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, 
aki a határozati javaslat elfogadását javasolja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi bizottság egyhangúlag - 7 igen szavazattal - a 
határozati javaslat elfogadását javasolta és az alábbi határozatot hozta: 

32/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos tájékoztatás (20) 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
„A Dr. Bugyi István Kórház jövőjével kapcsolatos tájékoztatás" című előterjesztést és 
egyhangúlag a határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő-testületnek. 

3. Beszámoló a Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság 
tagjait, aki a beszámolót elfogadja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi bizottság a beszámolót egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

33/2024. (V.14.) Szoc. 
Tárgy: Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról beszámoló 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról szóló 
beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 



A határozatról értesítést kap: 
1. Hajléktalan Segítő Központ vezetője 6600 Szentes, Rákóczi F. u. 183. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

4. Új Esély Központ beszámolója a 2023. évi működéséről 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy kiegészítés van-e? 

Áfra Anita: 
A beszámolóhoz kiegészítése nem volt, megköszönte a szociális területen dolgozók 
segítségét, elmondta, hogy mindenkitől sok támogatást kaptak. 
Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogy kérdés, vélemény van-e? Megállapította, hogy kérdés, vélemény 
nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, aki a beszámolót elfogadásra javasolja azzal a 
kiegészítéssel, hogy a bizottság megköszöni az áldozatos munkájukat, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót a kiegészítéssel együtt 
egyhangúlag - 7 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

34/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: Új Esély Központ beszámolója a 2023. évi működéséről 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta az Uj Esély Központ 2023. évi munkájáról szóló beszámolót 
és azt tudomásul vette. 

A Szociális Bizottság a munkatársaknak köszönetét fejezi ki az áldozatos 
munkájukért. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Új Esély Központ Szentes, Vásárhelyi út 56. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

5. Tájékoztató a szociális intézmények informatikai kiadásaival 
kapcsolatosan 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy a tavalyi évben, a szociális szolgáltatástervezési koncepció 
készítésekor merült fel a szociális intézmények részéről az igény 1 fő rendszergazda 
alkalmazására. A javaslat szerint a 2024. évi költségvetésben kellett volna ezt 

H A T Á R O Z A T 



biztosítani, de ez nem került bele. Felkérésére az intézmények elkészítették az 
informatikai kiadásaikra vonatkozó kimutatásaikat. Ebből az látszik, hogy elsősorban 
a karbantartási munkálatok, szoftverek azok, amik a legnagyobb kiadást jelentik az 
intézmények számára. Sok esetben kapcsolati tőkét felhasználva oldják meg a 
problémákat. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogy javaslat van-e? 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy minden költségvetés függvénye, és véleménye szerint az 
intézményeket kellene megkérdezni, hogy mi az, amire ezen a területen szükségük 
van. 

Gál Antal: 
Elmondta, hogy annak idején Ő tett javaslatot ennek a problémának a megoldására. 
A javaslat szerint akkor 2 fő informatikus alkalmazásáról volt szó, 1 fő látta volna el a 
Családsegítő Központot, a Hajléktalan Segítő Központot és a Bölcsődét, 1 fő pedig 
a Parkerdő Otthont és a Gondozási Központot. 
Erre azt a javaslatot kapták, hogy megbízási díjakkal próbálják meg ellátni a 
feladatot. Eddig is így oldották meg, és valóban legtöbbször a kapcsolati tőkét 
használták ki. 

Megemlítette, hogy tavaly volt egy nagyon komoly támadásuk, az összes adatuk 
elszállt. Van egy rendszervédelmük, ami napi szinten többször menti az adatokat. 
Ennek van még egy biztonsági mentés rendszere, de sajnos azt érte a támadás, így 
a biztonsági mentés szállt el. 

Véleménye szerint az intézményeknél nem az a gond, hogyha van valami javítani 
való, akkor van-e szakember, mert azt találnak. 
Az intézményeknél a biztonságot jelentené a rendszergazda, aki folyamatosan figyeli 
a rendszert, karbantartja. Valamilyen szinten mindenki ért a gépekhez, dugdosgatják 
a drótokat, de egy valódi informatikai szakember a biztonságot tudná nyújtani 
figyelemmel arra is, hogy a mai világban már mindent online kell jelenteni. 

Ezért fontos, hogy minden intézménynek legyen egy számítástechnikai biztonsága. 

Bódi Szilvia: 
Hozzátette, hogy nagy figyelemmel kell lenni az adatvédelemre is, nagyon szigorúan 
kell venni, ezért nem mindegy az sem, hogy ki az, aki a gépeket karbantartja. Gondot 
okoz, ha egy számítógép tönkremegy és nem tudják használni, mivel a szociális 
területen a központi rendszerekbe napi jelentési kötelezettség van, vagy azonnal kell 
egy hatósági intézkedést továbbküldeni. Ezért lenne fontos, hogy azonnal legyen 
olyan szakember, aki a hibát tudja javítani. 

Fekete Csilla: 
Megjegyezte, hogy akkor, amikor erről szó volt, akkor a szakemberrel az 
önkormányzat kötötte volna a szerződést, nem külön-külön az intézmények. 



Agócs Lászlóné: 
Javaslatot tett arra, hogy a bizottság támogassa azt, hogy a 2025. évi költségvetés 
biztosítson forrást 1 fő informatikai szakember, rendszergazda önkormányzattal 
kötött megbízási szerződés keretében történő alkalmazására, amely biztosítja a 
szociális intézményekben a biztonságos, megbízható munkavégzést a számítógépes 
rendszerek vonatkozásában. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, 
aki az előzőekben felvázolt határozati javaslatot elfogadja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

35/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: Tájékoztató a szociális intézmények informatikai kiadásaival kapcsolatosan 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a „Tájékoztató a szociális intézmények informatikai 
kiadásaival kapcsolatos" előterjesztést. 

A Szociális Bizottság javasolja, hogy a 2025. évi költségvetés biztosítson forrást 1 fő 
informatikai szakember- rendszergazda önkormányzattal kötött megbízási szerződés 
keretében történő alkalmazására, amely biztosítja a szociális intézményekben a 
biztonságos, megbízható munkavégzést a számítógépes rendszerek 
vonatkozásában. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. Szentes Város Polgármestere 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

6. A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon SZMSZ, valamint Szakmai 
Programok módosítása 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

36/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Szakmai Programjának, Házirendjének, 
valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

H A T Á R O Z A T 



H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon Szakmai 
Programjának, a Házirendjének, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására vonatkozó előterjesztést. 

1. A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozat melléklete szerint 
jóváhagyja a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon módosított Szakmai 
Programját, Házirendjét, valamint Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

A határozatról értesítés kapnak: 
1. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon intézményvezető 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

7. Szentes Város Gondozási Központ SZMSZ, valamint Szakmai 
Programok módosítása 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

37/2024.(V.14.)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Gondozási Központ szakmai programjainak, házirendjeinek, 
valamint szervezeti és működési szabályzatának módosítása 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta Szentes Város Gondozási Központja nappali ellátásaira, a 
házi segítségnyújtásra, jelzőrendszeres házi segítségnyújtásra, étkeztetésre , 
közösségi ellátásra vonatkozó szakmai programokat, a házirendeket, megállapodás-
mintákat, valamint szervezeti és működési szabályzatának módosítására vonatkozó 
előterjesztést. 

2. A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozat melléklete szerint 
jóváhagyja Szentes Város Gondozási Központja nappali ellátásaira, a házi 
segítségnyújtásra, jelzőrendszeres házi segítségnyújtásra, étkeztetésre, 
közösségi ellátásra vonatkozó szakmai programokat, a házirendeket, 
megállapodás-mintákat, valamint a szervezeti és működési szabályzatot. 

A határozatról értesítés kapnak: 
3. Szentes Város Gondozási Központ intézményvezető 
4. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 



8. Szentes Város Gondozási Központ kérelme 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy az intézmény informatikai fejlesztésre szeretne igényelni 249.989,-
Ft-ot. 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a kért összeg megítélését támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a kérelmet egyhangúlag - 7 igen szavazattal 
- támogatta és az alábbi határozatot hozta: 

38/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: A Szentes Város Gondozási Központja kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Szentes Város Gondozási Központja kérelmét. 

1. A Szociális és Egészségügyi Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret 
terhére 249.989,-Ft-tal támogatja infokommunikációs eszköz vásárlását. 

2. A Szociális és Egészségügyi Bizottság felkéri a Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetőjét a támogatási szerződések 
elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Gondozási Központja 6600 Szentes, Horváth M. u. 10. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

9. Szentes Város Önkormányzat Bölcsődéje kérelme 

Agócs Lászlóné: 
Az intézmény 13 db rovarháló és 1 db harmonikaajtó vásárlására szeretne igényelni 
284.356,-Ft-ot. 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a kért összeg megítélését támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a kérelmet egyhangúlag - 7 igen szavazattal 
- támogatta és az alábbi határozatot hozta: 

39/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: A Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelmét. 

H A T Á R O Z A T 

H A T Á R O Z A T 



1. A Szociális és Egészségügyi Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret 
terhére 284.356,-Ft-tal támogatja 1 db harmonika ajtó, valamint 13 db 
rovarháló vásárlását. 

2. A Szociális és Egészségügyi Bizottság felkéri a Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetőjét a támogatási szerződések 
elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
4. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje 6600 Szentes, Vásárhelyi út 2. 
5. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
6. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

10. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelme 

Agócs Lászlóné: 
Az intézmény fürdető tálca vásárlására szeretne igényelni 377.294,-Ft-ot. 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a kért összeg megítélését támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a kérelmet egyhangúlag - 7 igen szavazattal 
- támogatta és az alábbi határozatot hozta: 

40/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelmét. 

3. A Szociális és Egészségügyi Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret 
terhére 377.294,-Ft-tal támogatja fürdető tálca vásárlását. 

4. A Szociális és Egészségügyi Bizottság felkéri a Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetőjét a támogatási szerződések 
elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
7. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon vezetője 6600 Szentes, Kováts K. u. 3. 
8. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
9. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

H A T Á R O Z A T 



11. Intézményi beszámolók 

Szöllősi Ágnes: 
A Bölcsőde kapcsán tájékoztatta a bizottságot, hogy megtörténtek a beiratkozások, 
nagy volt az érdeklődés. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogyha megépülne a 2 csoportos bölcsőde, akkor fel is tudnák tölteni? 
A közfoglalkoztatás kapcsán megkérdezte, hogyha 2 fő jelentkezik, akkor is csak 1 
főt alkalmaznak? 

Szöllősi Ágnes: 
Nagy valószínűséggel fel tudnák tölteni. A közfoglalkoztatást egyeztették a 
gazdasági vezetővel, ez plusz kiadást nem jelent az intézmény számára, mivel a bért 
teljes egészében megkapják. 

Gál Antal: 
A Családsegítő Központ vonatkozásában elmondta, hogy problémaként merült fel, 
hogy gyakorlatilag a Kórházban nincs foglalkozás-egészségügyi rendelés. 

Az intézménynek a Kórházzal van szerződése, de a Kórház jelezte, hogy ne is 
próbáljanak időpontot kérni a rendelésre, mert nincs orvos, hetente egyszer jön ki, de 
a rendelési idő arra sem elegendő, hogy a kórházi dolgozókat ellássa. Azt javasolták, 
hogy keressenek más lehetőséget. 

Erre figyelemmel azonnali felmondást juttattak el a Kórháznak, de a Jogi Osztálytól 
azt a tájékoztatást kapták, hogy a szerződésükben 90 napos felmondási idő van, így 
nincs lehetőség azonnali felmondásra, egyébként pedig menjenek nyugodtan, mert 
van rendelés. 

így jelenleg orvos sincs, és a 90 napos felmondás miatt még három hónapig fizetni 
kell a szerződés szerinti összeget. Mivel az ellenőrzések miatt a foglalkozás-
egészségügyi papíroknak rendben kell legyenek, így most még egy orvossal is 
kötöttek szerződést, aki elvégzi a szükséges vizsgálatokat. 

Hornyik László Károly: 
A jogi szakember mondta, hogyha nincs szolgáltatás, akkor sem lehet felmondani a 
szerződést? 

Befogadták a felmondásukat, de csak a 90 napos határidővel. Gyakorlatilag ez után 
derült ki véglegesen itt a kórházban kapták az információt, hogy semmiféle ellátás 
nincs, és egészen biztos, hogy nem fogják fogadni a kollégákat, ne is 
próbálkozzanak. Ezzel ellentétesen a Jogi Osztály pedig azt állította, hogy persze, 
menjenek nyugodtan, el fogják őket látni. Óriási a zavar a rendszerben. 

Füsti-Molnár István: 
Megkérdezte, hogy ezt írásba is adták? 

Gál Antal: 



Gál Antal: 
Természetesen nem írták le. Hozzátette még, hogy kötöttek egy helyi orvossal 
szerződést, közben várják, hogy leteljen a 90 nap. 

Mihály Gábomé: 
Elmondta, hogy a Parkerdő Otthonban is ugyanez volt a helyzet, náluk már tavaly év 
végén kibukott, hogy már akkor sem működtek ezek a foglalkozás-egészségügyi 
vizsgálatok. Az intézmény is felmondott, letelt a 90 napos határidő és kötöttek helyi 
orvossal szerződést. 

Agócs Lászlóné: 
Más témában megkérdezte, hogy a szülő nem mond le akár 1 évig sem és a 
gyermek a kórházban marad? Melyik kórházban van ez? 

Gál Antal: 
Elmondta, hogy a szentesiben is, de tudnak Székesfehérváron, Győrben, 
Budapesten teli van az összes kórház. A nagy probléma az, hogy a szakellátásnak 
már nincs férőhelye, nem tudja felvenni a gyerekeket. Lassan már a kórházak is 
telitődnek, tudomása szerint a Szegeden született gyereket idehozták a szentesi 
kórházba, mert itt van gyerekosztály. 

Agócs Lászlóné: 
A csecsemőosztályra? 

Bódi Szilvia: 
Elmondta, hogy a gyerekosztályra, mert jelenleg csecsemőosztály nincs külön. 
Problémát okoz egyébként, mert ott a beteg gyerekek között vannak az egészséges 
újszülöttek. 

Agócs Lászlóné: 

Miért nem nyitják meg az újszülött osztályt? 

Gál Antal: 
A legjobb az lenne, ha a szakellátás tudná végezni a dolgát. A bizottságnak a 
figyelmét szerette volna felhívni erre az új tipusú tünetre. Döbbenetes dolog, egy felöl 
sok-sok ember vár csecsemőre, de ezeknek a gyerekeknek tisztázatlan a jogállásuk. 
Hallomásból tudja, hogy van olyan, ahol már egy éve a gyerek a szülészeten van, 
mert nem tudják hova rakni. 
Elmondta, hogy 1 hónapja őt is hívták, hogy vegyen fel egy csecsemőt a Gyáo-ba, az 
anyuka otthagyta a szülészeten, a kórház már nem tudja fogadni, a szakellátás nem 
tudja fogadni, legalább egy hétvégére fogadja be. Székesfehérvárról jött a hívás. 
Bódi Szilvia: 
A legnagyobb problémát pedig az jelenti, hogy az anya nem mond le a csecsemőről, 
hanem csak otthagyja, ezért nem tudják örökbe adni. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy hogyan fejlődik az a gyermek egész nap a kiságyban, ez már 
ember elleni bűn. 



Gál Antal: 
Kijelentette, hogy nincs jó állapotban a gyermekvédelem és ezek a tünetek sem jó 
irányba mutatnak. 

Agócs Lászlóné: 

A Gondozási Központ vonatkozásában megköszönte a „Ne feledd" napot. 

Puskásné Halál Ágnes: 
Hozzátette, hogy már jövőre is beadták a jelentkezéseket sokan. Elmondta, hogy az 
intézmény is meghosszabbította a közfoglalkoztatottak szerződését augusztusig. 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy a Parkerdő vonatkozásában nincs kiegészítés, teljes 
létszámmal működik az intézmény. 

Berki András: 
Várják, hogy átépítésre kerüljön a steril szoba, de a kérelmet nem tudja beadni, mert 
nincs építési vállalkozó, nem jönnek ki. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy az intézményi beszámolók kapcsán több kérdés, vélemény nem 
volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat tudomásul veszi, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 7 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

41/2024. (V.14.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag tudomásul vette. 

4. Egyebek 

Krausz Jánosné: 
Felhívta a figyelmet, hogy a Klauzál Óvodában ruhagyűjtés folyik, minden 1 kg ruháért 
1,-Ft-ot kapnak. Mindenfajta ruhaneműt lehet vinni, olyat is, amit már nem lehet 
használni. Meghosszabbították a határidőt 19-ig. 

Szöllősi Ágnes: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy a Bölcsődében pedig papírgyűjtés van, május 28-án 1 
napig lesz náluk a konténer. 

Berki András: 
Elmondta, hogy náluk papír és ruha is van nagy mennyiségben, szívesen felajánlják. 

H A T Á R O Z A T 



Fekete Csilla: 
A Családsegítő Központ esetében a foglalkozás-egészségügyi ellátással felmerült 
probléma kapcsán felhívta az intézményvezetők figyelmét, hogy minden felmerülő 
gondot, problémát jelezzenek vagy az iroda, vagy a bizottság felé annak érdekében, 
hogy a többi intézmény is fel tudjon készülni és esetlegesen ki tudja küszöbölni ezeket 
a gondokat. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérte az irodavezetőt, hogy a júniusi ülésre a Köztársaság utcai rendelővel 
kapcsolatosan kérjen tájékoztatást Bayer Károlytól. 
Megkérdezte, hogy az elsősegélynyújtó oktatásra van-e már jelentkező? 
Elmondta, hogy vár mindenkit a holnapi napon 14.00 órakor a rekreációs támogatások 
átadására, valamint 15.00 órára a családi fürdőjegyek átadására. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt, és a nyílt ülést 13:42 órakor bezárta. 

K.m.f. 

bizottsági tag 


